
 

 

Schriftelijke vraag
1
: 

 

Vraagnummer: S- 549 (21int01558) 

Datum indiening: 30 maart 2021  

Onderwerp:  Meewerken aan verzoeken om informatie van journalisten. 

 

Naam indieners: E. Elbers (PvdA).  

 

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 

 

Inleiding/Aanleiding: 

 

De gemeenteraad van Overbetuwe bespreekt regelmatig met het college de hoge 
uitgaven voor het Sociaal Domein. 

Zaterdag 27 maart publiceerden Dagblad ‘De Gelderlander’ en het platform voor  
onderzoeksjournalistiek ‘Follow the Money’ artikelen over de ongewenste gevolgen 
van marktwerking in de zorg2. Geld voor zorg zou naar zorg moeten gaan en niet 
naar winsten van zogeheten zorgcowboys.  
 
Bij de instelling van de raadswerkgroep Sociaal Domein heeft de raad overwogen 
dat  

 1. de raad wil beschikken over alle relevante informatie om zijn kaderstellende en 
controlerende taak adequaat te kunnen uitvoeren;  

 2. het voor een gezonde financiële toekomst van onze gemeente essentieel is dat 
de kosten van het sociaal domein worden beheerst op basis van een pakket aan 
maatregelen en dat de gemeenteraad in staat wordt gesteld om naast het berei-
ken van de beleidsmatige doelen ook toe te zien op de realisering van de financi-
ele kaders.  

                                            

1
 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 

vragen te beantwoorden is 30 dagen. 

Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 

2
 https://www.gelderlander.nl/arnhem/zorgen-over-wildgroei-aan-zorgaanbieders-zoals-in-arnhem-gemeente-

heeft-de-toegangspoorten-wijd-open-gezet~abaa6d23/  

https://www.ftm.nl/collectief-jeugdzorg 

https://www.gelderlander.nl/arnhem/zorgen-over-wildgroei-aan-zorgaanbieders-zoals-in-arnhem-gemeente-heeft-de-toegangspoorten-wijd-open-gezet~abaa6d23/
https://www.gelderlander.nl/arnhem/zorgen-over-wildgroei-aan-zorgaanbieders-zoals-in-arnhem-gemeente-heeft-de-toegangspoorten-wijd-open-gezet~abaa6d23/
https://www.ftm.nl/collectief-jeugdzorg


 

 

 
Het kunnen beschikken over alle relevante informatie is van groot belang voor het 
goed kunnen functioneren van de gemeenteraad. Goed toegankelijke en betrouw-
bare informatie is ook van wezenlijk belang voor onze inwoners om te kunnen volgen 
hoe college en gemeenteraad hun taken uitvoeren.  
Een onafhankelijke pers draagt enorm bij aan het vinden en toegankelijk maken van 
deze informatie.  
Daarom verbaast het de fractie van de PvdA dat de gemeente Overbetuwe geen 
volledige medewerking heeft willen verlenen aan het onderzoek van ‘De Gelderlan-
der’ en ‘Follow the Money’. Overbetuwe zou hebben geweigerd gegevens te ver-
strekken over hoe jeugdzorggelden in Overbetuwe worden uitgegeven. 
 
Daarom hebben wij de volgende vragen: 
 

 1. Is het college/de gemeente Overbetuwe door dagblad ‘De Gelderlander’ en het 
platform voor onderzoeksjournalistiek ‘Follow the Money’ benaderd voor het ver-
strekken van informatie over de besteding van (jeugd)zorggelden en/of zorg- 
fraude? 

 2. Zo ja, heeft het college/de gemeente al dan niet volledig meegewerkt aan het 
verzoek? 

 3. Zo nee, om welke redenen heeft het college/de gemeente niet volledig mee-   
gewerkt aan het verzoek?  

 4. Is het college/de gemeente bereid om vanaf nu in beginsel wel volledig mee te 
werken aan verzoeken van journalisten voor het verstrekken van informatie (om 
op deze manier onder meer transparant te zijn over de besteding van 
(jeugd)zorggelden? 

 

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 

 

Ondertekening, 

PvdA, Elbert Elbers 

BOB, Ard op de Weegh 
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